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Veliko Trojstvo, 29. lipnja 2023. 

 

Z A P I S N I K 
 

sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Veliko Trojstvo 
 

Sjednica je održana 29. lipnja 2023. godine (četvrtak), u prostorijama Općine Veliko Trojstvo 

s početkom u 19:30 sati. 

 

Prisutni članovi Općinskog vijeća: 

 

1) Miljenko Kurevija - predsjednik 

2) Ivan Trstenjak - potpredsjednik  

3) Krešimir Vukoša - potpredsjednik  

4) Martina Pretković - član  

5) Robert Konjušić - član  

6) Ivan Đuranec  - član 

7) Nada Horvatić - član 

8) Martina Bedeković - član 

 

Odsutni članovi Općinskog vijeća: 

 

1) Tomislav Bedeković - član 

2) Marijan Juranić - član 

3) Andrija Antolović - član 

4) Kristijan Habijanec - član 

5) Nino Kovačić  - član 

 

 

Ostali prisutni: 

1) Marko Kutanjac - općinski načelnik Općine Veliko Trojstvo 

2) Dražen Juranić - pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela  

3) Matea Miloš  - viši stručni suradnik za proračun, financije i računovodstvo 

4) Romana Rajković - viši referent za uredske i zajedničke poslove 

5) Marijan Sabolović - županijski vijećnik 

 



Stranica - 2 - od 6 

Miljenko Kurevija, predsjednik Općinskog vijeća, pozdravio je sve prisutne i utvrdio kvorum, 

te je konstatirao da je na početku sjednice od ukupno 13 članova Općinskog vijeća, prisutno njih 8, te 

se stoga mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

Članovima Općinskog vijeća, zajedno s materijalima za sjednicu, dostavljen je zapisnik sa 15. 

sjednice Općinskog vijeća, te je predsjednik pitao da li netko ima primjedbe.   

Obzirom da nije bilo pitanja niti primjedbi, provedeno je glasovanje u kojemu je Zapisnik sa 

15. sjednice Općinskog vijeća prihvaćen jednoglasno s 8 glasova „ZA“. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća pročitao je prijedlog dnevnog reda predložen u pozivu za 

sjednicu. Zatim se je pristupilo glasovanju o predloženom dnevnom redu, te predsjednik Općinskog 

vijeća po provedenom glasovanju konstatirao je da je Dnevni red usvojen sa 8 glasova „ZA“ i 

utvrđuje sljedeći: 

 

DNEVNI RED: 

0. Aktualni sat 

1. Donošenje III. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Veliko Trojstvo za 2023. godinu 

2. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na I. Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg 

vrtića Veliko Trojstvo za 2023. godinu 

3. Različito 

 

Točka 0.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je točku dnevnog reda ''Aktualni sat''. 

Marko Kutanjac pozdravlja sve prisutne, te se uvodno želi osvrnuti na protekle novosti, 

posebice na elementarnu nepogodu poplavu. Govori kako je palo dosta kiše i kako se zamuljilo puno 

kanala. Govori kako smo mogli vidjeti nefunkcioniranje institucija, posebice ŽUC-a, jer nam nisu baš 

bili na raspolaganju. Zahvaljuje se dečkima koji su pomogli u intervencijama, našim vatrogascima i 

interventnoj skupini, svi su oni do dva u noći bili na raspolaganju. Kaže kako je proglašena 

elementarna nepogoda, a danas je poslano izvješće, te ćemo vidjeti daljnje rezultate. Hrvatske vode će 

idući tjedan k nama preseliti dva velika bagera, te ćemo krenuti odmuljavati grabe u Grgincu od pruge 

prema gore, te ćemo produbiti korito od ulice Matije Gupca do mosta. Iskopati ćemo jedan odvodni 

kanal iza kuća, krenuli bismo iza Piđe, te bismo ogradili Kolariće, Hajdareviće i ostale koji su se 

složili da će potpisati suglasnost za prolaz kanala. Gospodin Petrović je dao da se preko njegove 

zemlje spoji propust, stoga ako se ikada ponovi takva kiša, prvi val bi se tada zustavio na tom dijelu. 

Načelnik govori kako je to i sam predložio na dijelu dionice kod Vide i Pirina, samo da moramo 

vidjeti gdje bismo izveli taj kanal. Imali smo testiranje za novo radno mjesto strojara, javio se naš 

domaći čovjek Dražen Rupa. Položio je testiranje, te smo napravili intervju. Čovjek bi prešao k nama 

iz PZC-a, a do sada je radio na traktoru, kosio je. Sa datumom 5. srpnja Dražen Rupa bi bio 

zaposlenik Općine. Dalje napominje kako su bankine u katastrofalnom stanju, te da nisu pokošene jer 

se nije stiglo kositi zbog poplava koje su nas zadesile. Također, desilo se to da je strojar Tomislav 

Volf dao otkaz i otišao, a kiše su padale i nije se stiglo. Iznajmili smo privatni kamion, obzirom da 

ŽUC-a nije bilo, dok je Goran čistio bagerom. Planiramo čim stignemo pokositi i urediti sve bankine. 

Sretna vijest je da je na račun Općine Veliko Trojstvo danas sjelo 208.000,00 eura. Radi se o novcima 

koje smo dobili za ceste koje su nastradale od potresa, a takve su sve, jer je ispod asfalta rastresiti 

materijal. Žalosno je što ŽUC BBŽ nije uspio povući sredstva, dok su ostali ŽUC-ovi uspjeli uzeti 

novce. Općina Veliko Trojstvo dobro se je informirala, te smo prijavili sve naše ceste koje smo 

asfaltirali nakon potresa i na temelju toga smo povukli sredstva koja smo već sami uložili. Radi se o 

sredstvima utošenim na asfaltiranje u Vrbici, Krupskom brijegu, ulici Matije Gupca, Paulovcu. 



Stranica - 3 - od 6 

Dražen Juranić pojašnjava kako se radi o vlastitim sredstvima koja smo uložili, unaprijed 

umanjena za sredstva koja smo dobili iz drugih izvora, jer te iznose nismo potraživali. Ispada da smo 

mogli dobiti i to, ali bi nas u tom slučaju zasigurno tražili povrat. 

Marko Kutanjac govori kako smo na vrijeme te iznose odbili, kako nebismo imali kasnije 

penalizacije. Napominje kako se radi o velikom iznosu koji nam je sjeo na račun, te predlaže da se 

prije nove sjednice Općinskog vijeća i prije rebalansa svi zajedno sastanemo, te da zajednički 

odlučimo kako najpametnije utrošiti sredstva. Napominje kako su sredstva sjela danas popodne, te ista 

nisu uvrštena u današnji rebalans. Ukupno su četri JLS povukle sredstva, a radi se o gradu Čazmi, 

Velikoj Pisanici, Šandrovcu i Velikom Trojstvu. Na nekoliko zadnjih sjednica spominjali smo kako je 

ŽUC u dugovima, te smo svi ljuti jer je sada bila prilika da se sredstva povuku, te da se nešto napravi. 

Možemo još napomenuti kako smo zadovoljni organizacijom Dana Općine, a bilo je lijepo na 

svečanoj sjednici. Gulašijada je također bila super posjećena, a u nedjelju nas je iznenadila kiša i 

nevrijeme. Danas smo u Maglenči počeli navažati zemlju za igralište. Krešimir Vukoša je nekoliko 

puta ranije pitao za rudničku zgradu, a nedavno smo bili u Ministarstvu prostornoga uređenja, 

graditeljstva i državne imovine. Sada imamo projekt za rušenje i troškovnik, a sljedeći korak je opet 

otići u Ministarstvo i dobiti smjernice što nam je dalje činiti. Obnova crkve ide svojim tempom, a na 

Kulturnom centru slijedeći korak je obnova krovišta. Čekao se završetak školske godine, ozbirom da 

je u blizini škola. Za projekt Bilogorskih sedam puteljaka dobili smo 30.000,00 eura iz Ministarstva 

regionalnog razvoja, a do kolovoza očekujemo da će isto biti asfaltirano i posloženo. Aktivirali smo 

dečke iz Vodnih usluga da nam probiju tlakom propuste, te su oni uspjeli pročistiti neke dijelove, a 

dalje čekamo ŽUC koji je obećao da će u srpnju očistiti Maglenču do kapelice. 

Marijan Sabolović javlja se za riječ, te spominje paralelni put od male stanice do prijelaza 

pruge s desne strane, gdje je kanal. Kanal je u jako lošem stanju koji bi trebalo pokositi, a zaštopani su 

i mostovi, koje bi trebalo očistiti. Ukoliko dođe novi strojar, i ako bude mogućnosti, moli da se isto 

uzme u prioritetno rješavanje jer će se drugi puta prilikom jakih oborina dignuti voda kod Špara, te 

prelijevati van. 

Marko Kutanjac se slaže da bi se kanal trebao pokositi. Napominje kako će nam doći bager od 

Hrvatskih voda kojeg ćemo imati na raspolaganju, te ćemo vidjeti treba li nešto odmuljiti i izvaditi 

cijevi, te ćemo vidjeti što se može učiniti. 

Marijan Sabolović govori da se cijevi ne mogu dirati jer su velike. 

Miljenko Kurevija pita možemo li čuti kratko izvješće sa Županijske skupštine. 

Marijan Sabolović govori kako je na zadnjoj Županijskoj skupštini postavio pitanje u vezi 

cesta, pitao je zašto se ne kose bankine. Ravnateljica ŽUC-a odgovorila je da nisu sklopili ugovor. 

Odgovor nije zadovoljio nikoga od prisutnih, a kontaktirao je i druge općine prije same skupštine, 

koje su mu također potvrdile da bankine nisu košene niti kod njih. Tek su u svibnju krenuli sklapati 

ugovore s ljudima koji imaju otvorene obrte, koji bi kosili bankine.  

Marko Kutanjac navodi da je u Velikom Trojstvu košeno oko Dana Općine jer je on na njih 

vršio veliki pritisak. 

Marijan Sabolović govori da je postavio pitanje što je sa NPOO novcima koji su trebali stići u 

županijske ceste, a nisu. Ravnateljica je odgovorila da BBŽ nije pogođena potresom i da Županija na 

ta sredstva nema pravo. Kasnije se ispostavilo da imaju pravo, a šteta je jer nisu privučeni jako veliki 

novci kojima su se mogli pokriti bivši troškovi, svi dugovi, minusi, te se moglo napraviti još puno 

toga na županijskim cestama, a kod nas ima još županijskih cesta koje nisu asfaltirane. Ne daj Bože da 

ŽUC odluči te ceste prebaciti na Općinu, mi ćemo imati daleko većih problema nego da su oni 

vlasnici, pa da zajednički to pokušamo napraviti. Napominje dobru suradnju župana i HSS-a, odnosno 

ističe kako je suradnja vrhunska. Također navodi kako imaju lijepu suradnju sa pročelnikom za 

poljoprivredu, mnoge njihove inicijative su prihvaćene, a o tome će naknadno izvjestiti. Govori da je 

pokušao sa županom razgovarati vezano za jednu našu županijsku cestu, a radi se o cesti Malo 

Trojstvo – Višnjevac jer je ta cesta još jedina ostala neasfaltirana. Župan je obećao pomoći da se to 

asfaltira makar na dva dijela, kao i cesta u Vrbici i ulici Matije Gupca. Nada se da će isto biti riješeno 

nagodinu. 



Stranica - 4 - od 6 

Marko Kutanjac se zahvaljuje na inicijativi, te govori kako je on sa županom razgovarao o 

rješavanju ulice Mišulinovac. To nam je prometna cesta kojom se voze i mještani Šandrovca, te nam 

je to prioritet. Također podržava da se treba boriti i za cestu Malo Trojstvo – Višnjevac. 

Marijan Sabolović napominje kako se jučer ujutro čuo sa pročelnikom za poljoprivredu 

gospodinom Pavičićem, a da je svima poznata situacija sa svinjskom gripom. Dao mu je inicijativu da 

sa svojom stručnom službom dođe u medije, odnosno u radio emisiju gdje bi dao slušateljima savjete i 

sugestije kako spriječiti ulazak virusa na gospodarstvo. Vjeruje da ćemo ubrzo čuti pročelnikove 

smjernice kako i na koji način spriječiti zarazu. Ponavlja da je suradnja sa Županijom izvanredna. Što 

se tiče Dana Županije, sam načelnik je bio tamo te je sve bilo dobro organizirano, kao i svake godine 

do sada. 

Obzirom da nije bilo daljnjih pitanja predsjednik zaključuje „Aktualni sat“. 

 

Točka 1.  

 

Točku dnevnog reda prisutnima je pročitao predsjednik Općinskog vijeća i konstatirao da je 

prijedlog akta dostavljen prije sjednice, zajedno sa sazivom iste, te da nisu zaprimljeni amandmani, 

niti primjedbe.  

Dražen Juranić govori kako je pozitivna stvar što ponovo povećavamo proračun koji je cca 

2.500.000,00 eura, a u rashodima je i veći, obzirom na preneseni višak. Kada u proračun uvrstimo i 

ovaj dio koji je na računu, a koji smo dobili za ceste, to je iznos od 23.000.000,00 kuna. 

Marko Kutanjac napominje kako na računu trenutno imamo 620.000,00 eura. Sve uredno 

plaćamo, a revolving kredit nismo još uvijek dirali. Do 15. srpnja mu je obećano da će biti gotova 

kontrola naše javne nabave za Kulturni centar, te ćemo tada moći dobiti sredstva za to. 

Dražen Juranić govori ako dobijemo Odluku agencije, mi možemo uzeti 50% predujma, sa 

relativno jednostavnom dokumentacijom gdje je i isplata jako brza. Pitanje je onda da li ćemo dalje 

biti u poziciji povući nešto više osim tog predujma do kraja godine, te je pitanje da li će u ovim 

rashodima izvođači uspjeti završiti posao u ovoj godini ili će prenositi u sljedeću godinu, što najviše 

ovisi o tome kakve će biti vremenske prilike. 

Vraćamo se na tumačenje proračuna; povećanje imamo na porezima u iznosu od 22.730,00 

eura. Porezni prihodi su dobri, a prošle godine smo imali znatno povećanje. Ove godine očekujemo i 

veće povrate poreza, otprilike 71.000,00 eura. Sljedeća stavka je povećanje tekuće pomoći unutar 

općeg proračuna u iznosu od 24.560,00 eura. Na javnim radovima imamo minus od 1.680,00 eura, a 

na projektu Zaželi – Trojačke ruže faza III smanjujemo 860,00 eura, program je gotov i znamo koji su 

to bili troškovi. Na prihodima od Turističke zajednice BBŽ povećavamo iznos za 1.500,00 eura. Od 

Ministarstva regionalnog razvoja i fondova Europske unije imamo osigurano 30.000,00 eura, a 

obzirom da je u proračunu uvršteno 20.000,00 eura, za još 10.000,00 eura dižemo stavku. Za 

mrtvačnicu u Malom Trojstvu osiguravamo 35.600,00 eura, a novac smo dobili od Ministarstva. Za 

isto je raspisana i javna nabava, a iza toga ćemo raspisati javnu nabavu za obnovu doma u Malom 

Trojstvu. Sljedeće povećanje od 10,00 eura odnosi se na tečajne razlike. Prihodi za posebne namjene 

povećavaju se za 20.100,00 eura. Pozitivna stvar je što nam se je povećao šumski doprinos, a 

računamo da će stići prihod za još jedan dobar kvartal. Na vlastitim prihodima dodajemo 1.000,00 

eura koji se odnose na naknadu za distributivnu plinsku mrežu. Za 15.000,00 eura povećavamo 

prihode od prodaje imovine, a radi se o prodaji ošasne imovine. Što se tiče rashoda, na aktivnosti 

obilježavanja Dana Općine imamo povećanje od 1.600,00 eura za opremu, rasvjetu, šator i slično. 

Sljedeća aktivnost na kojoj se povećava rashod je dokumentacija za uređenje prostora u iznosu od 

2.000,00 eura. Ukupni trošak koji mi očekujemo za izmjenu prostornog plana je oko 50.000,00 kuna. 

Sljedeća aktivnost je Općinski načelnik na kojem imamo povećanje od 3.000,00 eura gdje je uvršten i 

trošak izrade elaborata za rudničku zgradu i povećanje troška za smještaj načelnika. 

Marko Kutanjac pojašnjava kako je rudnička zgrada u vlasništvu Republike Hrvatske i da se 

ne radi o našoj imovini. Moramo imati dokument, odnosno elaborat s kojim ćemo dalje ići prema 

Ministarstvu radi pokretanja postupka rušenja zgrade. Na aktivnosti upravnih tijela imamo povećanje 

od 500,00 eura za službenu i radnu odjeću. Na pripremi i donošenju akata iz djelokruga tijela imamo 



Stranica - 5 - od 6 

povećanja koja se odnose na usluge vještaćenja, kao i na održavanje sustava računalnih baza. Na 

uslugama pranja imamo povećanje od 200,00 eura, a 300,00 eura je povećanje na javnobilježničkim 

pristrojbama. Kod financijskih rashoda povećanje se odnosi na platni promet. Na aktivnosti 

sufinanciranja plaće komunalnog i poljoprivrednog redara imamo povećanje od 2.000,00 eura. Na 

javnim radovima imamo smanjenje od 1.680,00 eura. Kod javnih potreba u obrazovanju na 

predškolskom odgoju djece u dječjim vrtićima imamo povećanje od 5.000,00 eura jer u lipnju imamo 

troje djece koji su krenuli u vrtiće van općine. Na aktivnosti skrb o umirovljenicima – jednokratne 

novčane pomoći povećanje od 3.000,00 eura odnosi se na osiguranje isplate sredstava za božićnice. 

Povećanje od 2.000,00 eura na redovnoj djelatnosti udruga odnosi se na udruge koje traže financijsku 

pomoć od Općine. Na osnovnoj djelatnosti VZO imamo povećanje od 4.000,00 eura, a radi se o 

naknadama za dobrovoljne vatrogasce. Povećanje od 200,00 eura na aktivnosti Kiparske radionice 

ALU „Svijetle pruge“ odnosi se na materijal, lakove i boje. Kod programa Zaželi „Trojačke ruže“ – 

faza III smanjujemo iznos za 860,00 eura jedanko kao i na prihodovnoj strani. Na društvenom domu u 

Ćurlovcu 1.500,00 eura je za planirano za teraplast i radove na nogostupu. Na Vidikovcu imamo 

povećanje od 3.500,00 eura, a radi se o materijalu za pozornicu, te za troškove dovođenja jače struje. 

Na izgradnji i opremanju dječjeg igrališta u Maglenči povećanje je 5.000,00 eura. Na održavanju 

nerazvrstanih cesta povećavamo 5.000,00 eura, a na poljskim putevima 4.000,00 eura. Sljedeće tri 

aktivnosti odnose se na novu projektnu dokumentaciju: za nerazvrstanu cestu – Vinogradska I (prema 

groblju) i pješačke staze, za Vinogradsku I od zgrade općine do spoja s Maglenčom, te za 

rekonstrukciju nerazvrstane ceste Maglenča počevši od kuće Lendl. Na zaštiti okoliša imamo 

povećanje od 1.800,00 eura gdje bismo odradili još dva tretmana komaraca. Na programu zaštite 

životinja imamo povećanje od 10.000,00 eura, a radi se o sufinanciranju pasa lutalica u azilu. Na 

programu održavanja objekata u vlasništvu Općine imamo 2.500,00 eura, a radi se o povećanju usluga 

tekućeg održavanja, odnosno 500,00 eura odnosi se na smeće koje će poskupiti, te za financiranje 

obrta koji nam uskoči za održavanje zelenih površina. Na programu radni strojevi, oprema i alati 

povećavamo 2.800,00 eura na materijalnim troškovima. Što se tiče proračunskog korisnika, odnosno 

Dječjeg vrtića ukupno povećanje je 4.390,00 eura, što je detaljnije vidljivo u sljedećoj točci dnevnog 

reda. 

Obzirom da nije bilo daljnjih pitanja niti primjedbi, predsjednik Općinskog vijeća je 

zaključio raspravu, provjerio kvorum i konstatirao da je prisutno 8 od 13 vijećnika. Provedeno 

je glasovanje u kojemu su članovi Općinskog vijeća jednoglasno sa 8 glasova „ZA“ donijeli III. 

Izmjene i dopune Proračuna Općine Veliko Trojstvo za 2023. godinu. 

 

Točka 2. 

 

Točku dnevnog reda prisutnima je pročitao predsjednik Općinskog vijeća i konstatirao da je 

prijedlog akta dostavljen prije sjednice, zajedno sa sazivom iste, te da nisu zaprimljeni amandmani, 

niti primjedbe.  

Matea Miloš govori kako su Dječjem vrtiću Veliko Trojstvo ovo prve izmjene i dopune, a 

zapravo se radi o uskladi prenesenog viška sa kraja godine. Uvršavamo preneseni višak u iznosu od 

1.564,46 eura, a sukladno tome umanjujemo iznos prihoda koji su vrtiću potrebni od strane Općine. 

Imamo ukupno smanjenje prihoda od 7.674,46 eura. Rashodovna strana se povećava u iznosu od 

4.390,00 eura a radi se o malim izmjenama s obzirom na rast cijena; za namirnice, odvoz otpada. 10 

eura je nova stavka za tečajne razlike. 

Obzirom da nije bilo daljnjih pitanja niti primjedbi, predsjednik Općinskog vijeća je 

zaključio raspravu, provjerio kvorum i konstatirao da je prisutno 8 od 13 vijećnika. Provedeno 

je glasovanje u kojemu su članovi Općinskog vijeća jednoglasno sa 8 glasova „ZA“ donijeli 

Zaključak o davanju suglasnosti na I. Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića 

Veliko Trojstvo za 2023. godinu. 

 

 

 



Stranica - 6 - od 6 

Točka 3. 

 

Posljednja točka dnevnog reda je točka „Različito“,  rekao je predsjednik i pitao članove vijeća 

da li imaju pitanja.  

Obzirom da nije bilo pitanja, Marko Kutanjac pokazuje prisutnima idejni plan uređenja 

prostora oko NK Bilogorca, na površini gdje su nekada bili jablani. Radi se o prijedlogu kojim bismo 

dobili 16 parking mjesta za automobile, te parking mjesto za autobus. Također bismo na jednom dijelu 

posadili nova stabla. 

 

Sjednica je završila s radom u 20:45 sati. 

 

 

 
 


